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La UE Horta, protagonista a 7 de Ràdio
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La Unió Esportiva d'Horta i Horta Esportiva van tenir presència a l'espai Dorsal 7 de l'emissora 7 de

Ràdio dins la programació especial que va tenir lloc a la 18ena Mostra d'Associacions de Barcelona

el passat dia 22 de setembre. L'espai, presentat per Carlota Martí, va entrevistar Fèlix Bosqued, cap

de màrketing i comunicació de la nostra entitat, que va repassar els reptes futurs de l'entitat.   Fèlix

Bosqued va començar confirmant el positiu balanç de 8 anys de treball conjunt entre Unió Esportiva

i la Unió Esportiva d'Horta, que actualment aplega més de 800 esportistes i es consolida com a

plataforma per a què qualsevol nen del Districte pugui practicar esport. La progressió d'aquesta

feina passa, però, per la inauguració de la segona fase del complex esportiu: "L'Ajuntament ha de

decidir el moment d'aprovar la segona ampliació del complex, que seria clau per permetre'ns

acceptar nous reptes en forma d'equips o esports. Els plans inclouen un pavelló nou, que donaria

cabuda a tres pistes polivalents més, i una segona piscina coberta, que gaudiria d'una zona d'spa". 

 La implicació de la UE Horta en esdeveniments esportius ha estat notable en els darrers temps,

com es pot deduïr de la participació activa de l'entitat a Barcelona 2013 o la celebració de l'encontre

de Lliga Mundial de Waterpolo Femenina entre Grècia i Espanya. Bosqued n'assenyalava els

objectius de fons: "Estem molt disposats a fer activitats i iniciar noves propostes per tal d'ésser

coneguts. És cert que gràcies a la nostra dilatada experiència dins el món dels esports d'aigua, les

Federacions ens tenen molt presents, però nosaltres volem anar més enllà, i projectar-nos cap a

fora alhora que mantenim la nostra filosofia de club, que passa per fer sentir a la gent com a casa.

Volem ser molt més que un club esportiu".   La darrera part de l'entrevista va servir per repassar els

reptes socials de l'entitat, una de les potes estratègiques que gaudiran d'un major creixement en el

curs vinent. Sense descuidar l'èxit de les iniciatives passades, com ara l'entrega del xec econòmic a
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El Caliu o la recollida de joguines, Fèlix Bosqued mirava més enllà: "Volem perllongar aquestes

iniciatives, i per aquest curs iniciarem una recollida solidària d'aliments per al Caliu. També volem

incrementar les activitats socials a partir d'un punt d'inici, la Caminada de Festa Major. Desitgem

que la gent se senti orgullosa de ser de l'Horta"  Pots escoltar l'àudio de l'entrevista en aquest enllaç

(minut 36'20"):

http://www.ivoox.com/estand-tj-a-18a-mostra-d-associacions-audios-mp3_rf_2392143_1.html        
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